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Voorwoord
Ramon
Stoffer

Met dit magazine leggen we enerzijds 
verantwoordelijkheid af over onze uitgaven, 
maar anderzijds proberen we te inspireren. Door 
openheid te geven aan welke projecten ons budget 
besteed wordt, kunnen ondernemers in andere 
kernen binnen Medemblik zien hoe hun collega’s 
gebruik maken van het fonds. 

Het afgelopen jaar zien we dat de aanvragen 
langzaam verschuiven van Covid-gerelateerd naar 
een normale situatie. Horeca kan weer ondernemen, 
de middenstand is weer volop open, maar vooral 
zijn er weer markten en grotere bijeenkomsten. 
En daar leent het fonds zich bij uitstek voor. De 
aanvragen nemen duidelijk toe. Mede doordat 
we eind 2022 een bijeenkomst hebben gehouden 
voor ambassadeurs van het fonds. Door deze 
mensen goed op de hoogte te stellen van onze 
mogelijkheden, zien we dat de aanvragen beter 
onderbouwd worden ingeleverd en daardoor meer 
kans van slagen hebben. Wij zien de toekomst van 
ons fonds dan ook met vertrouwen tegemoet.

Ramon Stoffer

Voor u ligt de eerste Terugblik 
Ondernemersfonds Medemblik. 
Een informatief magazine dat 
inzicht geeft in het reilen en
zeilen van ons ondernemersfonds.
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Iedereen die een bijdrage levert aan het 
Ondernemersfonds kan een aanvraag 
doen voor een trekking. Belangrijkste 
voorwaarde is dat de aanvraag een 
gezamenlijk belang dient.

Via de ondernemersvereniging of een 
ondernemerscollectief (gevestigd in de 
gemeente Medemblik) kan de aanvraag 
worden ingediend. Een individuele 
ondernemer kan ook een aanvraag 
indienen, maar het gezamenlijk belang, 
nut en noodzaak wordt dan extra 
getoetst. Het bestuur van de Stichting 
Ondernemersfonds Medemblik (SOM) 
bespreekt de aanvragen vier maal per jaar.

De toegekende aanvragen worden 
ter verantwoording gepresenteerd in 
de vergadering van de Ondernemers 
Federatie Medemblik, hierbij is ook een 
vertegenwoordiger van de gemeente 
aanwezig. Het bestuur bestaat uit vijf 
leden. Allen ondernemers in de gemeente 
Medemblik zelf of zeer nauw betrokken bij 
deze grote ondernemersgroep. 

Verbindt lokale
ondernemers
en stimuleert tot
samenwerking





Gegunde
projecten
in 2022



Parkmanagement is bedoeld om de 
uitstraling van de bedrijventerreinen goed 
te houden. Het management onderhoudt 
onder andere de groenvoorziening, de 
verlichting en de bereikbaarheid. Zo 
blijven de terreinen representatief en 
aantrekkelijk.

Verduurzaming is een actueel thema. Ook 
in Andijk zijn gezamenlijke stappen gezet 
om te verduurzamen. Een belangrijk, maar 
ook kostbaar thema. Samen met andere 
stichtingen/overheden hebben wij als 
Ondernemersfonds een bijdrage gedaan 
aan het bedrijventerrein in Andijk. 

Parkmanagement
Medemblik

Verduurzaming 
bedrijventerrein 
Andijk



Het mooie winkelcentrum ‘De Molenhoek’ 
in Wervershoof kampt al enige tijd met 
een terugloop aan winkeliers en ontvangt 
daardoor minder bezoekers. Samen met 
de gemeente, de vastgoedeigenaar en 
de ondernemers zelf zijn er activiteiten 
gefinancierd die meer publiek naar dit 
winkelcentrum brengen. 

Altijd een belangrijke netwerkdag voor 
heel veel ondernemers in onze gemeente. 
Helaas kon deze dag de jaren ervoor niet 
doorgaan vanwege Covid-beperkingen. 
Reden te meer om in 2022 weer een 
mooie avond neer te zetten. Gastspreker 
Kevin Weijers inspireerde de aanwezige 
ondernemers. Ook werden op deze avond 
awards uitgereikt aan de meest duurzame 
ondernemer en de meest duurzame 
innovatie. 

Revitalisatie
De Molenhoek

De Dag van de 
Ondernemer



De LTO had als doel om de regionale 
(agrarische) producten door middel 
van een verlichte boerderijenroute te 
promoten. Alle locaties in gezellige 
Kerstsfeer, maakte dat het een uitje voor 
de hele familie werd. De deelnemende 
eigenaren waren dit jaar goed herkenbaar 
door de lichtster die zij voor hun 
boerderijen konden ophangen.

Het voortzetten van de eerdere visie op 
de landbouw in de gemeente Medemblik. 
Het huidige plan liep tot 2020. De nieuwe 
plannen die LTO wil gaan uitvoeren 
zouden tot 2030 moeten zorgen voor 
een afwisselend landbouwbeeld met de 
actuele regelgeving. 

Verlichte 
Boerderijenroute

Herrijking 
Landbouwvisie 
West-Friesland



Een contactdag voor telers en belang-
hebbenden, compleet met kenniscafé om 
ervaringen te delen en expertise uit te 
wisselen. In West-Friesland en dan specifiek 
in onze gemeente is de teelt van broccoli en 
bloemkool de grootste van Nederland. Er is 
dus heel veel kennis om te delen. De tweede 
dag van dit weekend bestond uit een open 
dag voor belangstellenden. Verschillende 
ondernemers uit de gemeente konden daar 
met een stand aan deelnemen.

Ook de toeristische sector vertegenwoordigt 
een belangrijke bron van inkomsten 
voor veel ondernemers. En daarvoor 
wordt jaarlijks een magazine uitgegeven 
waar alle informatie in te vinden is voor 
toeristen, maar ook voor bewoners. Door 
vele prijsstijgingen kwam het magazine 
niet helemaal rond en het zou zonde zijn 
als het niet verschijnt komend jaar. Het 
Ondernemersfonds sprong bij om het toch 
tot stand te kunnen brengen.

Broccoli- en 
bloemkool- 
contactdag

Magazine
Rijk aan Verhalen



Met een nieuwe glijbaan verwacht Abbekerk 
meer bezoekers te trekken. In de zomer 
komen er veel mensen uit andere dorpen, 
maar ook mensen die in de buurt vakantie 
vieren naar dit zwembad. Daar hebben de 
lokale ondernemers, zoals de supermarkt, 
het restaurant/snackbar ook weer profijt 
van. Het maakt het dorp weer een stukje 
leuker en leefbaarder. Ook voor de jeugd!

De gemeente Medemblik moet het veelal 
van toeristen hebben, een bemand 
informatiepunt is niet meer dan logisch. 
Het onbemande informatiepunt was al een 
veel bezochte plek, maar met een beetje 
persoonlijke aandacht voor de toeristen, 
zullen ze nog beter gevonden en benut 
kunnen worden. Het Ondernemersfonds 
heeft een steentje bijgedragen.

Zwembad de
Spetter 

Gastheerschap
TIM 



Bloemen en planten maken vrolijk! Ze zorgen 
ervoor dat mensen in een goede stemming 
komen, langer blijven en daardoor meer 
uitgeven. Het maakt de winkelstraat levendig 
en vrolijk. Een mooi initiatief om aan mee te 
mogen werken.

Na twee Corona-jaren mochten er weer 
markten georganiseerd worden. Ook 
Nibbixwoud wilde dit evenement graag weer 
op de kaart zetten met alle ondernemers. 
Niet alleen bij de inwoners van Nibbixwoud 
zelf, maar in de hele regio.

Plantenbakken 
lantaarnpalen

Jaarmarkt 
Nibbixwoud



Een leuke ervaring voor de toeristen; met 
de City Tours bus door de stad gereden 
worden en nog wat informatie horen van 
de vrijwilligers. Het leasecontract van de 
Bringo-bus liep af en de stichting kreeg de 
mogelijkheid tot aankoop van de bus. Een 
mooie kans, maar wel een kostbare. Een 
bijdrage van het Ondernemersfonds was 
zeer gewenst. Nu kan de bus de komende 
jaren blijven rijden.

Er moet ook wel eens onderhoud 
gepleegd worden aan het stroomnet. 
Helaas gebeurt dit meestal overdag. 
Zo ook in het centrum van Medemblik, 
net in het hoogseizoen. Niet fijn voor 
winkeliers en ondernemers. Met een 
bijdragen van het Ondernemersfonds 
konden er noodaggregaten geplaatst 
worden. Hierdoor kon vrijwel alle 
overlast ondervangen worden en was de 
winkelstraat toch goed te bezoeken.

City Tours

Noodaggregaten 
(MEVO)



Rondom de herfstvakantie waren er 
diverse Halloween activiteiten te doen 
bij verschillende ondernemers. Het 
Ondernemersfonds nam een deel van de 
kosten rondom de on- en offline promotie 
van de activiteiten voor zijn rekening.

Winkelen is altijd leuker als er muziek 
aanstaat, al dan niet aangepast aan 
het seizoen. Het zorgt voor sfeer en 
bezoekers blijven langer in het centrum. 
In Wognum was de geluidsinstallatie aan 
onderhoud en reparatie toe. Daar deed het 
Ondernemersfonds een duit in het zakje.

Halloween PR

Geluidsinstallatie 
WC Bongerd 



Een gezellig jaarlijks feest; de goedheiligman 
komt weer aan. Veel kinderen kijken daar 
naar uit, maar ook ondernemers. Vaak een 
periode waarin een groot deel van de omzet 
wordt gerealiseerd. Met een bijdrage was dit 
evenement ook dit jaar weer mogelijk. 

Het Toeristisch Platform dient geregistreerd 
te worden als stichting. Hiervoor is een gang 
naar de notaris noodzakelijk. De stichting 
bestaat uit een groep ondernemers en gaat 
in 2023 als officiële stichting aan de slag 
voor de toeristische sector in de gemeente 
Medemblik.

Intocht Sinterklaas 

Notariskosten 
Toeristisch Platform 



“De agrarische sector mag 
meer aanvragen doen. 

Wij regelen het vaak zelf 
wel, maar er liggen mooie 

kansen bij dit fonds.” 
– William Gitzels





Het Ondernemersfonds vindt 
het belangrijk dat de verdeling 
van de gelden verdeeld wordt 
over de verschillende sectoren. 
Voor sommige sectoren is het 
makkelijker een plan of idee in 
te dienen dan anderen. Om ook 
de andere sectoren aan bod te 
laten komen, worden zij extra 
benaderd door ons en attent 
gemaakt op de mogelijkheden 
van het fonds. 



Maatschappelijk

Agri

Horeca

Toerisme

Retail

Bedrijventerrein

Overig

Aanvragen
per sector in 
2022 



Alle kernen

Abbekerk

Andijk

Benningbroek

Hauwert

Lambertschaag

Medemblik

Midwoud

Nibbixwoud

Onderdijk

Oostwoud

Opperdoes

Sijbekarspel

Twisk

Wadway

Wervershoof

Fondsverdeling 
per kern



Alle kernen

Abbekerk

Andijk

Benningbroek

Hauwert

Lambertschaag

Medemblik

Midwoud

Nibbixwoud

Onderdijk

Oostwoud

Opperdoes

Sijbekarspel

Twisk

Wadway

Wervershoof

Toegekend 65%

Afgewezen 35%

Ingetrokken 0%

Totaal €147.604,20

Totaal 
toegekend



“Inspirerend te zien 
met welke plannen 

ondernemers rondlopen.” 
– Celine Loos



“Ondernemers een 
financieel steuntje in de 

rug bieden om plannen uit 
te laten komen die anders 
op de plank blijven liggen.”

– Gerda Kaarsemaker



Het bestuur van het Ondernemersfonds 
Medemblik is tevreden over de stand 
van zaken in 2022. Kritisch zijn wij wel 
op de verdeling van de aanvragen voor 
het komende jaar en willen met name 
de agrarische sector verder stimuleren 
aanvragen in te dienen. Ook zijn er 
kernen in de gemeente Medemblik waar 
wij onze aandacht op mogen richten. 
Andijk, Zwaagdijk-Oost en Wognum 
mogen hun stemmen meer laten horen.

Om deze groep ondernemers te bereiken 
is afgelopen maanden geïnvesteerd 
in de communicatie van het fonds om 
iets meer uit de schaduw te stappen. 
Er is een nieuwe LinkedIn pagina 
opgezet en een Facebook pagina 
gestart. Daarnaast werd in november 
een ambassadeursbijeenkomst 
georganiseerd waar een grote 
groep vrijwilligers over ons fonds 
werd geïnformeerd en zij werden 
opgeroepen de informatie te delen 
onder hun medeondernemers. Om 
het fonds verder onder de aandacht 
te blijven brengen, wordt aangehaakt 
bij de verschillende activiteiten van de 
ondernemersverenigingen in de regio.

2022 was een jaar met veel onzekerheden 
in de wereld; we hadden nog te maken 
met het Coronavirus toen de oorlog in 
Oekraïne aanving en deze duurt nog 
altijd voort op het moment van schrijven. 

De enorme inflatie waar ook veel 
ondernemers in onze gemeente de 
nodige uitdagingen van ondervonden 
hebben. Dit zorgde ervoor dat steeds 
nieuwe en creatieve ideeën bij ons 
kwamen Het verrast ons steeds weer 
welke mooie initiatieven wij aangereikt 
krijgen. Dit is wat we graag zien en waar 
we graag aan bijdragen; samen sterker 
worden, onze gemeente laten groeien en 
bloeien en ervoor zorgen dat steeds meer 
ondernemers ons weten te vinden. 

Onze dank! Ook 2023 laat ons nu al zien 
dat het een mooi jaar in samenwerking 
gaat worden! 

Het bestuur

      ondernemersfonds-medemblik
      ondernemersfondsmedemblik

Conclusies
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